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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/23 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 31 stycznia 2023 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 10:37, a zakończyła się 

o godzinie 12:34. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyli wszyscy radni. Ponadto w sesji uczestniczyło 12 osób 

spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich obecnych i oglądających sesję mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 

298). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso (druk 

nr 299). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli (druk nr 300). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

(druk nr 301). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty (druk nr 

302). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen 

za te usługi (druk nr 303). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego (druk nr 304). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych (druk 

nr 305). 

14. Ogłoszenie jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z cmentarzy komunalnych Gminy Siemyśl (druk nr 306). 
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15. Ogłoszenie jednolitego tekstu uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 307). 

16. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

17. Zamknięcie sesji. 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 31 stycznia 2023 r. Poinformował 

o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych pod 

obrady sesji oraz przedstawił plan pracy Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego  na 2023 r. Następnie Wojciech Pańka – jako Przewodniczący 

Komisji – przedstawił plan pracy Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu na 

2023 r. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy połączonego posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji. Plany pracy ww. komisji stanowią kolejno załączniki nr 6 i nr 7 do 

protokołu sesji. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Paszko przedstawił 

projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 r. (załącznik nr 8 do protokołu sesji). 

Rada Gminy jednogłośnie zatwierdziła ww. plan pracy Komisji Rewizyjnej na 

2023 r. Protokół głosowania w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy 

ponadto: 

- poinformował, że ENERGA Oświetlenie Sp. z o. o. zobowiązała się do wymiany 

opraw oświetleniowych (z sodowych na ledowe) w 35 punktach oświetleniowych 

należących do ww. spółki, a znajdujących się na terenie gminy; 

- poinformował, że gmina musiała zawrzeć umowę ze schroniskiem dla zwierząt z 

Choszczna z powodu rozwiązania umowy ze schroniskiem „REKS” w Kołobrzegu; 

- poinformował o możliwości składania  wniosków o dofinansowanie (w wysokości 

98%) w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków przez związki 

wyznaniowe i parafie (do kwoty 3,5 mln zł); powiedział również, że chęć złożenia 

ww. wniosku wyraził ksiądz proboszcz parafii z Charzyna - w związku z 

koniecznością remontu kościoła w Niemierzu; 



3 

- poinformował o zmianie osoby na stanowisku biskupa Diecezji Koszalińsko-

Kołobrzeskiej; 

- poinformował o wysokości puli przypadającej na jedno sołectwo – 15 000,00 zł - w 

ramach konkursu dotyczącego grantów sołeckich na 2023 r. organizowanego przez 

Samorząd Województwa Zachodniopomorskiego, a także poprosił sołtysów o 

złożenie dwóch wniosków przez sołectwa, które nie brały udziału w ww. konkursie w 

poprzednim roku; 

- powiadomił o rozpoczęciu naprawy drogi między Nieżynem a Niemierzem oraz 

wyremontowaniu drogi prowadzącej do lasu w pobliżu Lisner Sp. z o. o. w 

Charzynie przez Lasy Państwowe Nadleśnictwo Gościno; 

- powiedział, że skierował do Nadleśnictwa Gościno prośbę o remont drogi  na ul. 

Dzikiej w Charzynie (z której również korzysta ww. nadleśnictwo); 

- pogratulował radnemu Karolowi Macie za ponowny wybór jego osoby na Prezesa 

Zarządu Klubu Sportowego Jantar Siemyśl, a także docenił organizację turnieju e-

FIFA oraz fakt pozyskania sponsorów dla ww. klubu; 

- poinformował, że gmina będzie musiała ponieść dodatkowe wydatki związane z 

inwestycją rozbudowy Szkoły Podstawowej w Charzynie; 

- poinformował o wyniku przetargu na sprzedaż lokalu niemieszkalnego przy ul. 

Kołobrzeskiej 3/1 podczas przetargu zorganizowanego w ramach jego sprzedaży; 

- przekazał radnej, a zarazem Sołtys Sołectwa Morowo, Wandzie Domańskiej akt 

notarialny dotyczący zamiany działek w ramach symbolicznego przekazania gruntu 

na potrzeby ww. sołectwa, a także złożył gratulacje z tego tytułu; 

- sprostował informację na temat miejsca spotkania włodarzy gmin powiatu 

kołobrzeskiego z Dyrektorem Banku Gospodarstwa Krajowego, które odbyło się w 

dniu 27 stycznia 2023 r.; 

- złożył podziękowania wszystkim osobom, które działały na rzecz 31. Finału Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Radny Grzegorz Łojek zapytał, czego dotyczyło spotkanie z Członkinią 

Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego Anną Bańkowską. 

Wójt Gminy przypomniał, że mówił wcześniej o temacie tego spotkania, jednak 

odpowiedział, że dotyczyło ono współpracy między gminą a samorządem 

województwa, a także programów, naborów i konkursów na uzyskanie grantów 

sołeckich ogłaszanych przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego. 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał czy gmina ponosi jakieś stałe koszty w 

ramach podpisanych umów z Usługowym Zakładem Weterynarii s.c. Edmund 

Rogoża, Zbigniew Konieczny oraz z Po Drugiej Stronie Choszczna – Schroniskiem 

Dla Zwierząt Sp. z o. o. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak i poinformował, że ww. koszty obejmują 

utrzymanie ww. schroniska w gotowości do przyjęcia zwierzęcia w wysokości ok. 

500,00 zł miesięcznie, do czasu umieszczenia psa z terenu gminy w ww. placówce  

(wcześniej gmina płaciła „za gotowość” schronisku „Reks” w Kołobrzegu kwotę ok. 

5000,00 zł rocznie). Jeżeli zwierzę zostanie umiejscowione w ww. schronisku, koszty 

będą obejmować miejsce w schronisku, wyżywienie i opiekę weterynaryjną w 

wysokości 15,00 zł za dzień. 
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Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała, mając na uwadze potrzebę remontu 

kościoła w Nieżynie, czy w spotkaniu dotyczącym Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków uczestniczył ksiądz proboszcz parafii w Siemyślu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie, ponieważ w dwóch spotkaniach dotyczących 

ww. programu uczestniczyli jedynie włodarze samorządowi. Powiedział też, że: 

- kontaktował się z księdzem proboszczem parafii w Siemyślu w tej sprawie, jednak 

nie otrzymał odpowiedzi zwrotnej; 

- ksiądz proboszcz parafii w Charzynie złożył właściwy wniosek dotyczący ww. 

programu do Starostwa Powiatowego w Kołobrzegu w związku z tym, że ww. 

parafia obejmuje 2 gminy; 

- ksiądz proboszcz parafii w Siemyślu będzie mógł złożyć odpowiedni wniosek do 

Urzędu Gminy Siemyśl. 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 10 

do protokołu sesji. 

 

Następnie Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) omówiła 

projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 

2022 r. (druk nr 298). Niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 268/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2023 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów 

i określenia wynagrodzenia za inkaso (druk nr 299). Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 269/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Wójt Gminy – z uwagi na konieczność uczestniczenia w Walnym Zebraniu 

Wspólników Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kołobrzegu – opuścił 

obrady sesji o godz. 11:19. 

 

Sekretarz Gminy Krzysztof Pełechaty (dalej: Sekretarz Gminy) przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli (druk nr 300 – załącznik nr 17 do protokołu sesji). 
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Radna Grażyna Martysz-Kociak powiedziała, że podwyżki dla nauczycieli 

wskazane w projekcie uchwały to pierwszy krok ku polepszeniu sytuacji nauczycieli 

na miarę możliwości finansowych gminy oraz stwierdziła, że jest to pewien sposób 

okazania wdzięczności nauczycielom za ich pracę. 

Radny Karol Mata stwierdził, że kwoty podwyżek są niskie, jednak wpłyną w 

jakiś sposób na sytuację nauczycieli, w związku z tym popiera projekt uchwały. 

Radny Stanisław Chabera odniósł się do zapisów ww. projektu uchwały 

mówiąc, że ww. podwyżki są „ukłonem” w stronę nauczycieli, którzy również 

doświadczają skutków inflacji i również zobowiązani są do utrzymania swoich rodzin. 

Radny Krzysztof Wers dodał, że wyższe wynagrodzenie dla nauczycieli – jako 

pracowników sektora oświaty w Polsce – powinien zagwarantować polski rząd. 

Radny Wojciech Pańka podkreślił, że kwoty podwyżek wskazane w ww. 

projekcie uchwały stanowią połowę w stosunku propozycji, które przedstawiła 

pisemnie Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Siemyślu. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 270/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli stanowi załącznik nr 19 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Agnieszka Bany opuściła obrady sesji 

o godz. 11:26. 

 

Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 

kilometr przebiegu pojazdu (druk nr 301 – załącznik nr 20 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 271/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach o godz. 11:29. Sesja 

została wznowiona o godz. 11:37. 

 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Mirosław Gładki (dalej: Zastępca Wójta) oraz 

Skarbnik Gminy przedstawili projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty (druk 

nr 302 – załącznik nr 23 do protokołu sesji). 

Zastępca Wójta omówił procedury związane z organizacją systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Skarbnik Gminy przedstawiła koszty funkcjonowania ww. systemu oraz 

wyjaśniła, w jaki sposób ustalana jest stawka opłaty za gospodarowanie odpadami. 

Przewodniczący Rady: 

- stwierdził, że mieszkańcy gminy w większości są świadomi potrzeby zwiększenia 

stawki z uwagi na wysoki poziom inflacji oraz wzrost cen usług w kraju; 
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- nawiązał do braku odpowiednich krajowych regulacji prawnych w zakresie 

skutecznego sankcjonowania osób nieuiszczających opłat za gospodarowanie 

odpadami. 

Radny Stanisław Chabera przypomniał o zobowiązaniu do prawidłowego 

segregowania odpadów, gdyż jego niespełnienie, mimo upomnień, będzie 

skutkowało 3-krotnym zwiększeniem miesięcznej opłaty na osobę, przedstawionej w 

ww. projekcie, tj. 114,00 zł. 

Przewodniczący Rady i Zastępca Wójta zwrócili uwagę na fakt, iż największy 

problem sprawiają dłużnicy, którzy nie poczuwają się do obowiązku uiszczania tych 

opłat cały czas (od początku funkcjonowania systemu gospodarki odpadami). 

Radny Grzegorz Łojek: 

- zwrócił uwagę na brak skutecznych krajowych uregulowań prawnych dotyczących 

ograniczenia wytwarzania odpadów; 

- zapytał Skarbnika Gminy, czy zaległości dotyczące ww. opłat utrzymują się na tym 

samym poziomie. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że ww. zaległości mają tendencję rosnącą, 

przede wszystkim ze względu na wzrost stawki, bo liczba „stałych” dłużników raczej 

się nie zmienia, a wysyłane upomnienia przypominają zobowiązanym o obowiązku 

zapłaty. Dodała również, że: 

- pracownicy Urzędu Gminy cały czas dążą do odzyskania należności z tytułu ww. 

opłat, dlatego telefonują do mieszkańców i informują o zaległościach, wysyłają 

upomnienia, później tytuły wykonawcze, a ostatecznie dochodzi do wszczęcia 

postępowania komorniczego; 

- egzekucja komornicza nie gwarantuje w 100% możliwości odzyskania ww. 

należności; 

- w wyliczeniach dotyczących wysokości stawki ww. opłaty nie uwzględniono 

zaległości mieszkańców gminy (i nie robiono tego również wcześniej), jednakże – 

gdyby tak było – stawka byłaby wyższa niż 40,00 zł, jednak nie większa niż górna 

granica określona ustawowo; 

- kierownictwo urzędu cały czas dąży do wdrożenia działań uszczelniających system 

gospodarki odpadami, w tym do weryfikacji liczby osób w danym gospodarstwie 

domowym wskazanej w deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

- wysokość stawki proponowanej w ww. projekcie uchwały wynika przede wszystkim 

z kosztów usług  wskazanych przez ATF Sp. z o. o. 

Radny Krzysztof Wers powiedział o uwzględnionej w tym roku (w przetargu) 

jednorazowej zbiórce odpadów wielkogabarytowych z posesji mieszkańców gminy. 

Przewodniczący Rady dodał, że ww. zbiórka odbędzie się wiosną tego roku. 

Zastępca Wójta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Wersa i 

Przewodniczącego Rady powiedział, że organizacja ww. zbiórki była jednym z 

warunków udziału w przetargu dla wszystkich składających ofertę wykonawców, a jej 

koszt nie miał zbyt wielkiego wpływu na wysokość proponowanej stawki ww. opłaty. 

Dodał również, że większe znaczenie w kształtowaniu się wysokości ww. stawki ma 

propozycja wprowadzenia jej w życie dopiero od 1 kwietnia 2023 r. (m. in. po to, by 

zdążyć powiadomić każdą osobę składającą odpowiednią deklarację dotyczącą 

odpadów o zmianie ww. stawki). 
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Radna Grażyna Martysz-Kociak poprosiła o podanie konkretnej kwoty 

maksymalnej stawki opłaty, jaka może zostać ustalona przez radę gminy za odbiór 

odpadów. 

Sekretarz Gminy najpierw odniósł się do informacji dotyczącej terminów zbiórki 

odpadów wielkogabarytowych na terenie gminy mówiąc, że są one wskazane w 

harmonogramie odbioru odpadów dla każdej miejscowości, w okresie kwiecień-maj. 

Następnie ustosunkował się do prośby ww. radnej mówiąc, że w ustawie o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach jest przepis, który stanowi, że 

maksymalna wysokość ww. stawki opłaty nie może być wyższa niż 2% przeciętnego 

miesięcznego dochodu rozporządzalnego na jedną osobę (ogłaszanego przez 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego – dalej: Prezesa GUS – do końca marca, 

w stosunku do roku poprzedniego), który w 2021 r. wynosił 2061,93 zł, więc ww. 

stawka nie może przekroczyć kwoty 41,24 zł. Dodał również, że wspomniana 

maksymalna kwota zapewne ulegnie zwiększeniu w związku z tym, że nie została 

jeszcze opublikowana wysokość przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzalnego na jedną osobę w poprzednim roku – 2022. 

Radna Martysz-Kociak stwierdziła, że mimo wszystko w projekcie uchwały 

została zaproponowana stawka zbliżona do granicznej wysokości. 

Sekretarz Gminy odniósł się do stwierdzenia ww. radnej mówiąc, że obszar 

gminy nie sprzyja zmniejszeniu ww. stawki ze względu na to, że m. in. dojazdy 

usługodawcy, w tym na składowisko odpadów i do posesji mieszkańców, generują 

wysokie koszty. 

Radny Wiesław Hrycenko zapytał, czy odpady wytwarzane przez 

mieszkańców są wywożone na składowisko w Gminie Rymań, czy też w inne 

miejsca. 

Zastępca Wójta odpowiedział na pierwsze pytanie przecząco i wyjaśnił, że już 

na etapie postępowania przetargowego wykonawca musiał w swojej ofercie określić 

miejsca, gdzie będą składowane odpady komunalne. W związku z tym, ATF Sp. z o. 

o. wskazała 4 instalacje przetwarzania odpadów znajdujące się w Kołobrzegu i 

Mirosławcu.  

Radny Jacek Pliszka zapytał, czy pracownicy Urzędu Gminy mogą 

weryfikować ilość i masę odpadów zebranych przez ww. usługodawcę, czy jednak 

muszą opierać się na wartościach, które zostały przez niego przekazane. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że: 

- ATF Sp. z o. o., przesyłając faktury za wykonanie usługi, wysyła również 

dokumenty potwierdzające wagę wszystkich ilości odpadów, które trafiły do 

odpowiednich instalacji przetwarzania; 

- zgodnie z postanowieniami umowy z wykonawcą, pracownicy Urzędu Gminy mają 

możliwość wglądu w proces ważenia odpadów (z której mają zamiar skorzystać w 

tym roku); 

- odpady z pojemników mieszkańców nie są ważone pojedynczo, lecz łącznie, po 

zebraniu ich do jednego kontenera. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 12 radnych zagłosowało 

„za” przyjęciem projektu uchwały, a 3 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr 

272/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 24 do protokołu sesji. Protokół głosowania 

uchwały w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty stanowi załącznik nr 25 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Zastępca Wójta omówił projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług świadczonych w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz wysokości cen za te usługi (druk nr 303 – załącznik nr 26 do 

protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 273/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz 

wysokości cen za te usługi stanowi załącznik nr 28 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego (druk nr 304 – załącznik nr 29 do protokołu sesji). 

Grażyna Martysz-Kociak wyraziła pozytywną opinię dotyczącą tego projektu 

uchwały – stwierdziła, że jego postanowienia pozwalają osobom z różnymi 

potrzebami na skorzystanie z pomocy oferowanej w ramach programu „Posiłek w 

szkole i w domu”. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 274/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu 

wydatków na świadczenia w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych (druk nr 305 – załącznik nr 32 do protokołu sesji). 

Grażyna Martysz-Kociak, z uwagi na powiązanie tematyczne z przedmiotem 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, poprosiła o przyjęcie tego 

projektu uchwały. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 275/XXXVI/23 stanowi załącznik nr 33 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na 

świadczenia w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych stanowi załącznik nr 34 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia 

jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 

komunalnych Gminy Siemyśl (druk nr 306 – załącznik nr 35 do protokołu sesji). 
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Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt obwieszczenia został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Niniejsze obwieszczenie stanowi załącznik nr 36 do 

protokołu sesji. Protokół głosowania obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z cmentarzy 

komunalnych Gminy Siemyśl stanowi załącznik nr 37 do protokołu sesji (głosowanie 

za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia 

jednolitego tekstu uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 307 – załącznik nr 38 do 

protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt obwieszczenia został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Niniejsze obwieszczenie stanowi załącznik nr 39 do 

protokołu sesji. Protokół głosowania obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 40 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady: 

- powiadomił o przedłożeniu sprawozdania z dnia 24 stycznia 2023 r. z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli, które następnie omówiła Skarbnik Gminy 

(załącznik nr 41 do protokołu sesji); 

- poinformował o udzielonych odpowiedziach na interpelacje radnych: z dnia 27 

grudnia 2022 r. (3 pisma – załączniki nr 42, nr 43 i nr 44 do protokołu sesji) 3 

stycznia 2023 r. (załącznik nr 45 do protokołu sesji) oraz 18 stycznia 2023 r. 

(załącznik nr 46 do protokołu sesji); 

- poinformował o postanowieniu Komendy Powiatowej Policji w Kołobrzegu z dnia 8 

grudnia 2022 r. (zatwierdzonym przez Prokuratora Rejonowego w Kołobrzegu w 

dniu 9 grudnia 2022 r.) o umorzeniu śledztwa w sprawie przekroczenia uprawnień 

oraz złożenia fałszywych oświadczeń majątkowych przez Wójta Gminy Siemyśl 

Marka Dołkowskiego (załącznik nr 47 do protokołu sesji); 

- powiadomił o wniesieniu skargi z dnia 20 grudnia 2022 r. do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego przez Prokuratora Rejonowego w Kołobrzegu na uchwałę Nr 

209/XXVII/22 Rady Gminy Siemyśl z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Siemyśl na 2022 r. (dokument – skarga stanowi 

załącznik nr 48 do protokołu sesji); 

- poinformował o zbliżających się wyborach sołtysów i rad sołeckich w gminie; 

Sekretarz Gminy pokrótce przedstawił procedurę ww. wyborów i podał ostateczny 

termin na organizację pierwszych wyborów (4 kwietnia 2023 r.); powiedział również, 

że o terminach wyborów poinformuje właściwe osoby pracownik Urzędu Gminy 

Justyna Sacha; 

- przedstawił dane statystyczne dotyczące sesji i posiedzeń komisji Rady Gminy w 

2022 r. (załączniki nr 49 i 50 do protokołu sesji); 
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- poinformował, że sprawa remontu drogi powiatowej na trasie Siemyśl-Gorawino 

zostanie przedstawiona na najbliższej sesji rady gminy z powodu nieobecności 

przedstawiciela Rady Powiatu lub Zarządu powiatu w Kołobrzegu; 

2) Radna, a zarazem Sołtys Sołectwa Morowo, Wanda Domańska podziękowała 

Wójtowi Gminy oraz byłemu właścicielowi działki nr 82/3 w Morowie za sfinalizowanie 

notarialnej zamiany gruntów, dzięki której mieszkańcy sołectwa zyskali miejsce do 

organizowania wspólnych przedsięwzięć). Podziękowała również radnej Grażynie 

Martysz-Kociak i wszystkim pozostałym osobom za pomoc w zagospodarowaniu 

tego terenu. Radny Stanisław Chabera złożył gratulacje radnej Domańskiej i 

stwierdził, że nowo powstałe miejsce spotkań wymaga oświetlenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 53).  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 

Protokołowała: Justyna Sacha 
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